
SAVSKO NASEUE

Utrditi samoupravo
S konference krajevne organizacije SZDL

Nadaljnjo utrjevanje fcra-
Jevne skupnostd v družbeno-
ekonomskem in sociainem
pogledu bo najvažnejža nalo-
ga >SoclalisUčne zvesse tega
naselja v leto&njem Ietu. To
utrjevanje se bq ktizalo v ur<?-
sxii6evan.ju nalnfi. fci jih pred-
vtideva BrednjeroCni naftrt
razvoja KS, odnosov, zaCrta-
nlh v uslavi, In zakona o
adruženem rielu. Vso pozor-
nost bo krajevna organizaci-
ja SZDL posvetila tudi leto-
finjim pomembniim JubUejem,
&i. obietnicl rojstva tovarJša
Tita, obletnioi njegovega pri-
hoda na Celo partije in 40.
obletolcj ustanovnega kongre-
»a KPS.

To so pogi&vime niisJj s
konference krajevne organiza-
oije SZDL, ki jo je vodil
predsednik Stane Repar, ude-
ležila pa sta se je tudi pred-
eednik MK SZDL Vlado Bez-
ntk m pretlsednik ObK SZEM.
Jo&ku Plrnar.

Ure&nifevunje ustavnega si-
stema t«r krepilev vloge in
polažaja krajevne skupnosti
aodlta med pomembine.f-Sie na-

Loge. Tudi deleg&tski slstem,
njegovo utrjevanje šrt odnosl
ni na zadnjem mestu.

V naselju. kjikršno je Sav-
sfco naseije. je poglabljanje
sammipravnih odnosov med
krajani — tu gre zlasti za
področje sl anovajskega in
komiiinalnega gospodarstva —
prav gotovo zelo pomembna
naloga.

Delegati so na konferenci
razpravljaH a vrsti /praSanj
In problemov, saj bo "sZDL
nadaljevala z evidentiranjera
možnih kandidatov za delega-
te in druge funkeije, sodelo-
vala i n spodbuj al a dogovore
o kadrm'ski politiki itd.

Vsega tega sevecjft le bo
tnoč uresnifiiti brea lastne
aktivnosti; terenske organčza-
Gije SZDL namrefi še ^imajo
l^iie vloge kot bl bilo želeti.
Za to je stanje njihovega
vpliva in prisotnosti med
Ijudmi odiočilnega pomenu.
V misHh irnajo predvsem
zbore st^aoovaloev, posamezne
koordinacijske odbore in ko-
mmiie pri krajevni konferen-

ol, kot tudi razne sekcije, fci
slehernranu krajanu omogo-
Cajo veCjo aktivnost in dru-
žbeno uveljavljanje.

Glede povezowanja z or-
ganizacijaml združenega de-
Ia na območju KS bo KS
SZDL dala pobudo svetu kra-
jevne skupnosti, naj to po-
dročje pozonio sprerntja.

Vlado Beznik, predsediiik
mestne konference SZDL, je
v svoji razpra^-i med drugam
meni}, da lani sploSne tn sku-
pne porabe nismo uresniče-
vali tako, kot so narekovale
iialoge. Poudari) je tudi, da
bo treba urediti financiranje
na relaoiji mesto — ^bfiifia
— krajevna skiipnos^, dv bi
bila situaeija fiim bolj ,j«na
sleheniemu obfianu.

Ce bomo v letoSnje»n tetu
uspeli uveljavJU vse naSe na-
firLe in programe v »baak,
v krajeraih skupnostih je
poudaril predsednik OoK
SZDL Joško Pirnar, potem
bo tudi reSevanje problemov
pri rinnnciranju KS mnogo
laije in prožnej&e. I. A.


